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Zjednodušený zápis č. 03/24 

Přítomni: za osadní výbor - Ing. Karel Gergela (předseda), Bc. Petra Mališková, Tomáš Hanáček 

(členové) 

za město Luhačovice – Ing. Marian Ležák (starosta), Hana Srncová (tisková mluvčí 

města) 

 

Body jednání: 
1. Plánované akce v Kladné Žilín: 

• Oprava chodníku (výměna dlažby) k č. p. 1 – provedeno ještě v roce 2023 

• Oprava chodníku (výměna dlažby) „v Dolině“ – mělo by být provedeno 

ještě v roce 2024 

• Oprava (výměna) zastávky „Drahy“ – plánováno v roce 2025 

• Oprava chodníku (výměna dlažby) ke kříži (od p. Svobody) - plánováno 

v roce 2025 

2. Během června 2024 bude odvezena Socha sv. Jana Nepomuckého k odbornému 

restaurování 

3. Další plánované akce na rok 2024: 

• Vyčištění koryta Kladenky (započato v roce 2023) 

• Instalace zábrany na hřišti „Na Výpustě“ (pletivo) 

• Instalace veřejného osvětlení „Paseky“, hotovo 

• Revitalizace kolem pomníku padlých (u p. L. Buriánka) 

4. Řešení požární nádrže v obci, co dál? Dle vyhlášky z roku 2012 je stále požární 

nádrží a za provádění kontrol zodpovídá město Luhačovice. Diskuse.  

5. Oprava zvoničky „V Dolině“. Zatím se provádět nebude, nyní se zpracovává 

rozbor. 

6. Informace o možnosti zasílání hlášení místního rozhlasu, formou SMS (viz. příloha 

č. 1) 

7. Podnět ze strany občanů, zda na web dát rubriku „Fotogalerie“ 

8. Problémy kolem rušení nočního klidu – p. Libor Mikulec. Zatím se nebude řešit 

žádným občansko-právním sporem, od března 2024 je klid. 

9. Diskuse kolem výsadby v Kladné Žilín: 

• Výsadba truhlíků osazených květinami 

• Výsadba mladých stromů na Výletišti 

10. Osadní výbor KŽ plánuje brigádu na základní opravy a údržbu Výletiště 
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11. Lehce vyhrocená situace kolem p. Chmely – „Komu se nelíbí moje práce?“ 

12. Připomínka p. Svobody, že letos zatím zametací vůz TS do Kladné Žilín ještě 

nezavítal. 

13. Budoucnost místní školy. P. Vančura (JINOTAJ) se dohodli s městem Luhačovice, 

že na přelomu roku 2024/2025 by mohla začít rekonstrukce školy, za účelem 

využití objektu pro školu v přírodě. V roce 2025 by měla začít výuka. 

14. Připomínka p. L. Mikuláška k neuspokojivému provedení vjezdu k jeho domu 

15. Vysázené břízy na hranici pozemku správy komunikací a p. L. Buriánka nejsou akcí 

města ani osadního výboru. P. starosta zjistí kdo nechal stromy vysázet. 

16. Debata o rychle projíždějících dopravních prostředcích přes obec. Úsekové 

měření město Luhačovice neumí zprovoznit, zajistí aspoň sochu policajta. 

17. Připomínky: 

• p. L. Buriánek k zanášení jímače dešťové vody při větších srážkách 

• vyčištění „žlebu“ od p. Janíka k Drgáčům 

• prořezání vrb směrem k farmě 

• zda by dopravní značka pro omezení rychlosti 30km/h, šla přesunout 

před most (směr farma), příp. osadit doplňkovou značkou „Pozor děti“ 

• Strom a túje u bývalé hospody, odstranit? 

18. Ing. Ležák obejde příští týden s p. Gergelou obec (24. týden) 

 

Příloha č. 1:  

 

 


